
 

     

 

Αθήνα, 23 Σεπτεμβρίου 2020 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς:  τον Υπουργό Υγείας 

  

Θέμα: «Καταγγελία της ΠΟΕΔΗΝ πως ήδη υπάρχει λίστα αναμονής για ΜΕΘ» 

 

Σε σοβαρότατη καταγγελία προχώρησε η ΠΟΕΔΗΝ αναφορικά με τις διαθέσιμες κλίνες 

ΜΕΘ σε νοσοκομεία αναφοράς, αναφέροντας πως υπάρχει ήδη λίστα αναμονής 10-15 

ασθενών που τώρα νοσηλεύονται σε κοινούς θαλάμους. 

Όπως σημειώνεται στην καταγγελία: 

«Στα 4 νοσοκομεία αναφοράς της Αττικής, στις διαθέσιμες κλίνες ΜΕΘ για κορονοϊό 

νοσηλεύονται 59 περιστατικά και οι κενές θέσεις είναι μόλις 13. Αναλυτικά, στο Αττικό 

νοσοκομείο οι διαθέσιμες κλίνες ΜΕΘ για κορονοϊο είναι 11 και ήδη νοσηλεύονται 8 

ασθενείς, οπότε απομένουν 3. Στο Θριάσιο νοσοκομείο απομένει μία κλίνη αφού είχε 8 και 

είναι κατειλημμένες από ασθενείς οι 7. Στο Σωτηρία έχουν απομείνει μόνον 7 ΜΕΘ κλίνες 

από τις 29, αφού ήδη νοσηλεύονται 22 περιστατικά.». 

Κατόπιν των παραπάνω,   

Ερωτάται ο κ Υπουργός:  

1. Ισχύει η καταγγελία της ΠΟΕΔΗΝ για ύπαρξη λίστας αναμονής για ΜΕΘ; 

2. Μολονότι είναι κάτι που όλοι απευχόμαστε να χρειαστεί, ποιο είναι το σχέδιο του 

Υπουργείο Υγείας για την εξεύρεση επιπλέον κλινών ΜΕΘ; 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

9973

Ημερομ. Κατάθεσης:

23/9/2020



3. Πόσες είναι μέχρι στιγμής οι διαθέσιμες; Πόσες έχουν καλυφθεί και πόσες 

παραμένουν κενές; 

Η ερωτώσα βουλευτής 

 

Φωτεινή Μπακαδήμα 




